
PROTOKÓŁ Nr 21/16

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 10 maja 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
3. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki 

  Komunalnej
4. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
5. Pani Irena Wysocka - Kierownik GBP
6. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
7. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XIV i XV sesji Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016,
2) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka

Kultury,  Sportu i  Rekreacji  oraz  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w Mielniku za
2015 rok,

3) w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2015 rok,

4) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy,
5) w sprawie  zatwierdzenia  taryfy cenowej  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę na

terenie Gminy Mielnik,
6) w  sprawie  nadania  tytułu  „Honorowego  Obywatela  Gminy  Mielnik”  Panu

Markowi Saciuk.
2. Przyjęcie  założeń  organizacyjnych  dla  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w

gminie w roku szkolnym 2016/2017.
3. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Mielnik za 2015 rok.
4. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
5. Gospodarka  odpadami  w  świetle  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  w

gminie. Opinie i spostrzeżenia.
6. Analiza  dotychczasowych  działań  i  zamierzeń  w  sprawie  budowy  przedszkola  w

Mielniku.
7. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2016 i analiza kosztów za 2015r.
8. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy.
9. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).
Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok
2016.
W dyskusji nad zmianami do budżetu głos zabrali:



Pani  Olga  Pogrebniak  zapytała  czy  w  zakupionych  znakach  jest  również  znak  do
Radziwiłłówki i czy we wsi działa już sieć szerokopasmowa.
Pan Wójt odpowiedział, że szczegółowe informacje nt. zakupionych znaków można uzyskać
u Pana Gorochowicza.  Jeśli  chodzi  o  internet,  to  jest  z  tym różnie,  przeważnie  działa  w
pobliżu hotspotów, dalej raczej nie.
Pan  Henryk  Symonowicz  zapytał,  czy  zmiana  organizacji  ruchu  drogowego  obejmie
wszystkie wnioski zgłoszone przez radnych, w tym przy figurce na Zagórzu.
Pan  Karol  Dobrzaniecki  odpowiedział,  że  proponowałby  aby  przy  figurce  nie  zmieniać
organizacji ruchu, takie było również stanowisko komisji z powiatu. Zakupione znaki zostały
przekazane do Zakładu Gospodarki Komunalnej i pracownicy ZGK ustawią je.
Jeśli chodzi o znak w Radziwiłłówce, to powinien on zostać ustawiony na drodze powiatowej
wobec czego sprawa ta zostanie przekazana do powiatu.
Pan Paweł Pura jakie remonty będą wykonywane w Maćkowiczach.
Pan Kamil Zalewski zwrócił uwagę na potrzebę naprawy drogi w Tokarach po budowie sieci
szerokopasmowej.
Pan  Karol  Dobrzaniecki  odpowiedział,  że  remont  w  Maćkowiczach  obejmuje  likwidację
garbów na drodze i wycinkę drzew, zaś sprawa naprawy drogi w Tokarach została zgłoszona
do firmy wykonującej tam prace.
Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził,  że  przy uchwalaniu  budżetu  była  mowa że  wolne  środki  w budżecie  zostaną
przeznaczone na projekt budowy linii energetycznej, teraz przyznaje się GOKSiR dotację w
kwocie 75 tys.zł. na dodatkowe imprezy.
Zaproponował aby obniżyć  dotację  na GOKSiR i  część pieniędzy przeznaczyć na projekt
oświetlenia. Mamy już dwie duże imprezy i kolejne dwie duże imprezy nie wydają się tak
konieczne.
Pan Michał Baranowski – dyrektor GOKSiR
Stwierdził,  że  Discopolowanie  to  nasza  wielka  szans  wypromowania  się  za  niewielkie
pieniądze.  W ramach tej  imprezy zostanie wykonany z drona 30 minutowy film o naszej
gminie. 50 tys. zł na taką imprezę nie jest dużą kwotą. Telewizja Polsat zgłosiła się do nas
sama,  ponieważ  mieszkańcy  Mielnika  wysyłali  maile  do  telewizji  żeby  taką  imprezę
zorganizować.
Przypomniał, że na promocję Trylogii wydano 800 tys.zł. i nic z tego nie mamy.
Pan Wójt poinformował, że nie ma możliwości zmniejszenia środków na tę imprezę i Wójt
nie wyraża zgody na zmniejszenie środków.
Pan Andrzej  Wierzba  zapytał  czy w środkach przeznaczonych na zakup znaków ujęte  są
również łańcuchy na skrzyżowaniach ulic.
Pan Wójt odpowiedział,  że zakupione są tylko znaki. Na temat możliwości zamontowania
nowych łańcuchów szerszych informacji udzielił Pan dyrektor Szeweluk.
Komisje Rady 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Mielnik na rok 2016.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 1(2).
Pani  Irena  Wysocka  –  kierownik  GBP  i  Pan  Michał  Baranowski  –  dyrektor  GOKSiR
przedstawili roczne sprawozdanie finansowe swoich instytucji za 2015r.
Komisje Rady jednogłośnie,  przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za 2015 rok.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 1(3).
Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia



sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za
2015 rok.
Poinformowała,  że  sprawozdanie  zostało  pozytywnie  ocenione  przez  Komisję  Rewizyjną
Rady Gminy Mielnik,  wpłynęła  również  uchwała  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję
Rewizyjną Rady Gminy Mielnik wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2015 rok.
Członkowie składu orzekającego stwierdzili,  że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Mielnik spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym i ustawie o finansach
publicznych.
(w zał. na str.............prot.)
Komisje Rady jednogłośnie,  przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2015 rok.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 1(4).
Pan Lucjan Kożuchowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół Komisji
Rewizyjnej  Nr  20/16  z  dnia  25  kwietnia  2016r.  dotyczący  rozpatrzenie  sprawozdania  z
realizacji  budżetu  gminy  za  2015r.  i  przedstawienia  wniosku  w  sprawie  udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy.
Komisje Rady jednogłośnie,  przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 1(5).
Pan Tadeusz Szeweluk – dyrektor ZGK przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Mielnik.
Poinformował, że ceny wody pozostają na dotychczasowym poziomie:
2,31 zł./m3 - cena netto
2,49 zł./m3 - cena brutto
2,40 zł. miesięcznie - cena netto opłaty abonamentowej
2,59 zł. miesięcznie - cena brutto opłaty abonamentowej
Na pytania radnych dotyczące cen wody w innych gminach odpowiedział, że cenowo 
jesteśmy w środku gmin ościennych.
Pan dyrektor udzielił wyjaśnień na temat montażu liczników oborowych i ogrodowych, 
można to zrobić samodzielnie i zgłosić do ZGK lub zlecić wykonanie Zakładowi. Opłata jest 
stała i pobierana jest za jeden licznik.
Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie
Gminy Mielnik.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 1(6).
Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela 
Gminy Mielnik” Panu Markowi Saciuk i przypomniał historię związaną ze znalezieniem 
łodzi.
Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Mielnik” Panu Markowi 
Saciuk.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 2.
Pan  Wójt  poinformował,  że  podjął  decyzję  w  sprawie  budowy  przedszkola  na  placu
szkolnym.  Będzie  to  przedszkole  kontenerowe na  50  dzieci.  W dniu  5  maja  delegacja  z



Mielnika  oglądała  takie  przedszkole  w  Warszawie,  rozmawiano  z  władzami  dzielnicy
Targówek.  Koszt  budowy  przedszkola  kontenerowego  wynosi  1/3  kosztów  budowy
prowadzonej w sposób tradycyjny. Na najbliższej sesji zostaną pokazane zdjęcia przedszkola
kontenerowego  wykonane  w trakcie  wyjazdu  do  Warszawy.  Będziemy zabiegać  o  środki
zewnętrzne na budowę przedszkola, w budżecie mamy zapisana kwotę 20 tys. zł. na prace
projektowe, które niebawem zlecimy. Czas budowy przedszkola kontenerowego wynosi około
3 miesięcy. Pan Wójt wyraził przekonanie, że w przyszłym roku szkolnym takie przedszkole
będzie już funkcjonować.
(w zał. na str.............prot.)
Pani  Alicja  Sawczuk  –  dyrektor  Zespołu  Szkół  w  Mielniku  przedstawiła  projekt
organizacyjny  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w  gminie  w  roku  szkolnym
2016/2017.
Pan  Kazimierz  Tobota  zapytał  jak  po  zniesieniu  godzin  karcianych  (darmowych)  będą
realizowane dodatkowe godziny pracy nauczycieli.
Pani  dyrektor  odpowiedziała,  że jeszcze nie  wiadome są rozwiązania organizacyjne w tej
sprawie.
Pan Piotr Szpakowski zapytał o dowożenie dzieci w roku przyszłym.
Pan Wójt odpowiedział, że na razie realizuje to PKS, jak będzie w roku przyszłym to jeszcze
nie  wiadomo.  W 2017 roku zmienia  się  cały system publicznego  transportu  zbiorowego,
obowiązek jego organizacji przejmują jednostki samorządu terytorialnego i nie wiadomo jak
będzie. Pan Wójt wskazał na wysoki koszt dowozu dzieci do szkoły, w skali roku wynosi on
około 150 tys.zł.
Pan Woj poruszył kwestię pomocy lekowej, stwierdził że niebawem trzeba będzie przyjrzeć
się tej sprawie, ponieważ leki ogólnodostępne są wpisywane na recepty.
Komisje Rady przyjęły do wiadomości założenia organizacyjne dla funkcjonowania placówek
oświatowych w gminie w roku szkolnym 2016/2017.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 3.
Komisje Rady przyjęły do wiadomości ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Mielnik za
2015 rok.
(w zał. na str.............prot.)
Do punktu 4.
Pan  Kazimierz  Tobota  wyraził  zaniepokojenie  sytuacją,  że  w  okresie  wakacji  nie  będą
kursowały autobusy.
Pan  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  informacje  na  temat  Rubinka.
Pan Wójt poinformował, że z Rejonowego Zarządu Gospodarki Wodnej otrzymaliśmy dwie
pozytywne decyzje  –  zezwolenie  na  Rubinek i  zezwolenie  na  plac  zabaw na  Zagórzu  w
Mielniku.  Na  ten  cel  otrzymamy  z  Tygla  Doliny  Bugu  kwotę  120  tys.zł.  Pan  Wójt
opowiedział szczegółowo o pracach jakie zostaną tam wykonane.


